
PROTOKoL Nr V /2019

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 30 stycznia 2019 r'
w Eali OSP w Rybnie pod pzewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczynska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr'

Zastedca Kierownika Uzqdu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:05, zakonczono o godz 14:05

Stan ustiawowy Rady - 15 RadnYch,

W sesji bieze udzial 15 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

2. Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

4.Soltysi

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu

5.Przedstawiciele organizacji pozarzqdowych dzialajqcych na terenie Gminy Rybno.

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady V sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Piotr Kornatowski PzewodniczEcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, iz obrady Rady Gminy sE rejestrowane za pomocq urzEdzen

nagrywajEcych dzwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj siQ 15 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady przedstawil potzEdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2,Stwierdzenie prawomocn05ci obrad.

3.Ustalenie pozqdku obrad.

4.PrzyjQcie protokolu z ll, lll i lV sesji Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozadanie miedzysFyjne W6jta Gminy Rybno.

6.PodjQcie uchwal w nastepujqcych aprawach:

1) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowej;

2) zmiany uchwaly w sprawie okreslenia zasad gospodarowania nieruchomosciami Gminy Rybno;

3) wyrazenia zgody na obciqzenie sluzebnosciE peesylu nieruchomosci stanowiqcych wlasnos6

Gminy Rybno:

4) zniesienia statusu pomnika przyrody



5) uchwafenia Gminnego programu wspierania Rodziny w Gminie Rybno na rata 2o1g-2021i
6) zmiany Statutu Gminnego Osrodka pomocy Spolecznej w Rybnie;
7) utwozenia osrodka wsparcia Dzienny Dom ,,Senior +,,w miejscowoSci Jeglia;
8) utwozenia osrodka wsparcia Klub ,,Senior+,,w miejscowosci Debie6;
9)utwozenia osrodka wsparcia Klub ,,Senior+,' w miejscowosci Szczupliny;
10) szczeg6lowych zasad ponoszenia odplatnosci za pobyt w dziennym Domu Senior + w Jeglii;
11) wskazania wicepzewodniczqcego Rady Gminy upowaznionego do wydawania porecen
sluzbowych dla pEewodniczEcego Rady Gminy Rybno.
7'Prezentacja dziararnosci organizacji pozarzqdowych dziaraiqcych na terenie Gminy Rybno.
8'wystQpienie przedstawiciela MaBzafka wojew6dztwa warmifisko-Mazurskiego.
g.Wolne wnioski i zapytania.
l0.Zamkniecie posiedzenia.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzqdku obrad.
Wniosk6w o zmiane pozqdku obrad: nie wniesiono.

Nastepnie poddal pod glosowanie pozadek obrad.

Rada Gminy w groaowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych gfosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstzymujqcych sie" - 0
przyjQh porzqdek obrad V sesji Rady cminy.
lmienny wykaz glosowania nad przyjgciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Pzviecie pfotokolu z ll sesii Radv Gminy Rvbno
Pzewodniczqcy Rady poinformowar, ze protokoly z [, Ir i rV sesji zostaly wylozone do
wglqdu i do czasu rozpoczgcia sesji nikt nie zlo2ono do pzewodniczqcego wniosku o
dokonanie poprawek do pzedlo2onych projekt6w protokolu.

W zwiqzku tym poddaf pod glosowanie protok6l z ll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w grosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady rs Radnych w obecno5ci 15
Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstzymujqcych sie,, - 0
przyjela protokof z lt sesji Rady Gminy.
lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem pozEdku obrad stianowi za{qcznik do protoko.lu.



Nastepnie poddal pod glosowanie protok6l z lll sesji Rady Gminy'

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,,2a" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcYch siQ" - 0
prryjela protokol z lll sesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem pozqdku obrad stanowi zalecznik do protokolu.

Nastgpnie poddal pod glosowanie protok6l z lV sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych glosami:

-,'za" - 15

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrrymujqcych siQ" - 0
przyjela protokol z lV sesji Rady Gminy'

lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem pozAdku obrad stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.S,SDrawozadanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu w6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wqgzynowskiego, kt6ry przedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej. .

Sprawozdanie stanowi zalecznik do protokolu.

Ad.6,Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sDrawach

1l udzielenia Powiatowi Dzialrdowskiemu somocv finansowei

Pzewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stafych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcz ik do protokolu.

PrzewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodniczqca

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:



- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw',
-0 - ,,wstrzymujqcych sie,'
podiela uchwalQ Nr v/i1/2019 w sprawie udzierenia powiatowi Dziardowskiemu pomocy
finansowej.

Uchwala stanowi zalEcznik do protokolu.

lmienny wykaz grosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

Rvbno

Pzewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6c sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
peedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.
Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji statych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwalv.

Pytan nie wniesiono.

PrzewodniczEcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wiceprzewodniczaca
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w grosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15Radnych, glosami: -

- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,pzeciw,'
-0 - ,,wstrzymujqcych Bie,,
podigfa uchwale Nr V/32l20i9 w sprawie zmiany uchwary w aprawie okresrenia zasad
gospodarowania nieruchomo5ciami Gminy Rybno
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6cir sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o prqekcie uchwafy.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknqt dyskusiq. po odczytaniu projektu uchwary przez wiceprzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

fmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalaczntk do protokolu.

3l *r"i"ni" .ood" n" ob"i"t"ni" 
"fuz"bnos"i" 

oo"""ru ni"ru"horos"i 
"t"no*i""""hwlasno56 Gminv Rvbno



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymuiacych sie"
pociiii u"rt*"r.i i,ti vlrsliors * sprawie wyraienia zgody na obciaienie sluiebnoscie przesvlu

nieruchomosci stanowiecych wlasno66 Gminy Rybno .

Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokotu'

4l zniesienia statusu Domnika orzvtodv
peewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PrzewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad proJektem uchwaly'

Pytan nie wniesiono.

pzewodniczqcy Rady zamknal dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaty pzez wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,pizeciw"
-0 - ,,wstrrymujqcych sig"
podjQla uchwale Nr V/34/2019 w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody

Uchwala stanowi za+qcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

5) uchwalenia Gminneoo Proqramu Wsoierania Roclzinv w Gminie Rvbno na lata 2019-2021

Pzewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstiawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.



F:fir""rT|,:":#l,tsowaniu iawnvm na ustawowv sklad Radv 15 Radnvch w obecnosci i5
- 15 - ,,2a,,,
- 0 - ,,pzeciw,,
-0 - ,,wstrzymujqcych sie',
podieh uchwafe Nr v/35/i01g w sprawie uchwarenia Gminnego programu wspierania Rodziny
w Gminie Rybno na lata 2019_2021

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
lmienny wykaz grosowania nad projektem uchwaly stanowi zarecznik do protokoru.

Pzewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6cir sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
pzedstawienie opinii w sprawle projektu uchwaly.
Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o prqekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalEcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan pjotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Ptzewodniczqcy Rady zamknEr dyskusie. po odczytaniu projektu uchwary pzez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gfosowaniu jawnym na ustawowy skrad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw,,
- 0 - ,,wstrrymujqcych sie,,
podiela uchwale Nr v/35/2019 w sprawie zmiany statutu cminnego osrodka pomocy
Spolecznej w Rybnie

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.
fmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalEczntk do protokolu.

Pzewodniczacy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6c sie do Radnego Bogdana wantowskiego o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny- Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad prqektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczgcy Rady zamknqr dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwary pzez wicepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymuiqcYch sig"
p.Olei" 

""ft'*"Li 
i.tiVlSZliOtS * 

"prawie 
utworzenia osrodka wsparcia Dzienny Dom ,,Senior +"

w miejscowosci Jeglia

Uchwala stanowi zalacznik do protokotu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu'

8) utworzenia oSrodka wsDarcia Klub ..senior+" w mieiscowosci Debiefi

przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedskwil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalEcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

przewodniczqcy Rady zamknal dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go Pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 -,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych sie"
podjgh uchwalg Nr V/38/2019 w sprawie utworzenia o6rodka wsparcia Klub ,,Senior+" w

miejscowo6ci Dgbiefi

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

9)utworzenia oSrodka wsparcia Klub ..Senior+" w mieiscowo6ci SzczuDlinv

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Bogdana wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad proJektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pEez Wiceprzewodniczqce

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15
Radnych, glosami:



- 15 - ,,2a,"
- 0 - ,,pzeciw,,
-0 - ,,wstzymujqcych sig',
podieh uchwarg Nr v/34/2019 w sprawie utworzenia osrodka wsparcia Krub ,,senior+,, w
miejscowosci Szczupliny

Uchwala stanowi zaecznik do protoko.lu.
lmrenny wykez glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

PzewodniczEcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana wantowskieqo o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.
Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaty.
Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczecy Rady - pan piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Na tym dyskusje zakonczono.

Pzewodniczqcy Rady zamknEr dyskusie. po odczytaniu prqektu uchwary przez wicepzewo dniczaca
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 15Radnych, gfosami:
- 14 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw,,
-1 - ,,wstrzymujqcych sie,,
podiQla uchwale Nr v/40/2019 w aprawie szczeg6rowych zasad ponoszenia odpratnogci za
pobyt w dziennym Domu Senior + w Jeglii
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski przedstawil opiniq komisji stalych o projekcie uchwaly.
Opinia stanowi zalqcznik do protoKotu.

Pzewodniczqcy Rady - pan piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknqr dyskusie. po odczytaniu projektu uchwafy przez wiceprzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

111 *"k"."ni" wi""oo"*odni"t"""oo R"d" Gainu uoo*"inion"oo do rrud"*"ni" oor"""f
sfuibowvch dla Pzewodniczaceqo Radv Gminv Rvbno
Pzewodniczqcy Rady- pan piotr Kornatowski zwr6cir sie do Radnego Bogdana wantowskiego o



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 15

Radnych, glosami:
- 15 - ,,2a",
- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"
poaiiii u"rr*"re ttr vllflzorg w sprawie wskazania wiceprzewodniczqcego Rady Gminy

upowa2nionego do wydawania polecef slu2bowych dla Przewodniczecego Rady Gminy Rybno

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu'

Po zakonczeniu procedowania uchwal Pzewodniczacy Rady zatzqdzil pzerwg od godz 10:55 do

godz. 1 1 :05.

Po pzerwie Rada ptzystEpila do realizacji kolejnego punktu porzqdku obrad.

Acl.7 prezentacia clzialalnosci orqanizacii pozarzaclowvch clzialaiacvch na terenie Gminv

Rvbno.

w6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wreczyl pzedstawicielom Kola Gospodyn wiejskich

dzialajqcych na terenie Gminy Rybno publikacje dedykowane pzez Karola Okrase.

Po czym nastqpila prezentacja dzialalnosci organizacji pozazqdowych dzialajEcych na terenie Gminy

Rybno pzez ich przedstawicieli.

Prezentowaly sie nastepujEce organizacje:

1. Stowazyszenie ,,lnstytut Ekoprussia, Fundacja", Fundacja Nicolaus Copernicus, Polska

Fundacja Paraolimpijska, Fundacja,,Winnice P6lnocy"
2. Fundacja ,,Jezioro Pojednania"
3. Gminny Szkolny zwiqzek Sportowy w Rybnie
4. Ludowy Uczniowski Klub Sportowy ,,Refleks Koszelewy" i ,,Spryt Zabiny"

5. Pzedsiebiorstwo Spoleczne ,,Pyszczek i Syla" Spolka z o.o.

6. Stowazyszenie ,,Kraina Srebrnych t-qk"
7. Stowazyszenie na eecz rczwo)u Gminy Rybno
8. Stowarzyszenie na eecz rozwoju wsi Hartowiec
9. Stowazyszenie na zecz rozwoju wsi Szczupliny, Nowa WieS

10. Stowazyszenie na eecz rozwoju wsi Zabiny ,,Zabianka"
11. Stowaeyszenie Pzyjaciol Gminy Rybno
12. Uczniowski Klub Sportowy ,,Sloneczni Rybno"
13. Uczniowski Klub Sportowy ,,Szuwarek'
14. ,,W rqkach mlodych"
15. Stowarzyszenie na rzecz renowacji ikonseMacji kosciola Sw. Barbaryw Rumianie

Po wyczerpaniu niniejszego punktu porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady zatzqdzil przerwe w

obradach od godz. 13:25 do godz.13:35.

Podczas przerwy sale opuscil radny - Pan Rafal Gniazdowski. Stan Rady - 14 radnych.



Po pzerwie Rada przystqpila do kolejnego pozqdku obrad.

Glos zabrala Pani Joanna Grezman pernomocnik Marszarka wojew6dztwa warminsko_Mazurskiego
ds wsp6rpracy z organizacjami pozaeqdowymi. w swoim wystqpieniu odniosra sie do rori jakq
organzacle pozatzEdowe pelniE w procesie rozwoju spolecznego tokahej spolecznosci.

Ad,g.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:
Mieszkaniec - Pan Dariusz rara zwrcc sig z pytaniem do radnego pana Adama Kasprowrcza
dlaczego w bud2ecie gminy Rybno nie zostaro uwzgrednione wykonanie drogi na odcinku Koszerewy-
Murawki. Jakie dziarania podejmie w zakresie rearizacji inwestycji podczas kadencji . zatzucr mu
r6wniez' 2e utrudnia strazakom kozystanie z dostepu do pomieszczei znajduiqcych sie w swiericy
wiejskiej.

Radny - Pan Adam Kasprowicz w odpowiedzi wyjasnil, iz sprawa kozystania ze swieflicy wiejskiej
zostara ustarona na zebraniu wiejskim. w kwestii wskazanej drogi wskazar, i2 pan w6jt poinformowal
go, 2e nie przewiduje siq jej wykonania.

soltys solectwa Grqdy - pan Mirosraw Remus poinformowal, iz fundacja kt6rq reprezentuje ma
mozliwosc udostepnienia l6dki, kt6rq mozna wykotzystac w celach rekreacyjnych.

Radny - Pan syrwester Kasprowicz podziekowal Grupie w Rekach Mrodych za dotychczasowa
wsp6lprace. Poinformowal o imprezach sportowych, kt6re odbedq siQ w najblizszym czasie.

Mieszkaniec - Pan Dariusz Tara zwr6cir siQ do radnego pana Adama Kasprowicza, iz niesatysfakcjonuje go udzielona odpowiedz na temat przedstawionych problem6w.

Radny - Pan Gzegorz Januszewski wyjasnir, iz w sorectwie Debiei obowiEzuje reguramin kozystanra
ze swietricy wiejskiej, co z pewnosciE uratwia mozriwosc bezkorizyjnego z niej kozystania.

Mieszkaniec - Pan piotr Ryder stwierdzil, 2e wypowiedz pana Dariusza Tary prowokuje radnych .

Pani wieslawa wr6brewska - pracownik uzedu cminy Rybno podziekow ara dziar4acym

organizacjom pozatzqdorym za dotychczasowq wsp6lprace. poinformowala r6wniez o zrealizowanvm

programie majqcym na celu aktywizacje stowazyszei.

Mieszkaniec - Pan Dariusz Tara zwr6cil sie do pana Adama Kasprowrcza o zwrot tabricy z napisem
informacyjnym,,Swiefl ica Wiejska,,.

Na tym dyskusjg zakoiczono.
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Ad.lo.Zamkniecie obrad,

O godz.14:05 Pzewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku

obrad - zamknql obrad V sesji zwyczajne.i Rady Gminy Rybno.

Na tym protokdl zakorlczono.

Protokolowala: { .:t:d-,\-Jfr

Do ninieFzego protokolu zalqcznik formalny stanowi nagranie zawierajQce obraz idiwiek.
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